
Z á p i s
z 9. veřejného zasedání Zastupitelstva města Sobotka, které se konalo 

dne 24. 11. 2011 ve velkém sále spořitelny v Sobotce

Přítomno: 13 členů zastupitelstva dle prezenční listiny

Omluveni:  Mgr. Slavomír Kolomazník, Pavel Kozák

Zasedání předsedal starosta Stanislav Tlášek.

Starosta: Vážení občané, vážení zastupitelé,

vítám Vás na devátém veřejném zasedání tohoto zastupitelstva.  Jednání bylo řádně 
svoláno a vyhlášeno dle zákona č. 128/2000 Sb. o obcích. Počet  přítomných  zastupitelů  13, 
což je nadpoloviční většina a tudíž je zasedání usnášení schopné.

Můžeme tedy přistoupit k projednání programu zasedání.

1.  Zápisy výborů
2.  Rozpočtové opatření č. 6/2011
3.  Majetkové záležitosti – smlouvy města 
4.  Informace z jednání rady
5.  Informace starosty a místostarosty
6.  Diskuze

     Tento program byl zveřejněn na úřední desce a na vývěsních tabulích. Mimoto 
každý člen zastupitelstva byl pozván osobně. 

Má někdo nějaké připomínky k navrženému programu? Nikdo.
Kdo souhlasí s navrženým programem?

Hlasování: 13 pro návrh

Konstatuji, že navržený program jednání byl schválen. 

Přistoupíme k volbě návrhové komise. 

Do komise jsou navrženi: Ing. Petr Macoun, Martin Picek, Mgr.Barbora Špicarová Stašková

Má někdo jiný návrh? Nikdo.
Kdo souhlasí se složením návrhové komise?

Hlasování: 12 pro návrh, 0 proti, 1 se zdržel: Picek

Konstatuji, že návrhová komise byla zvolena.

Dále je nutno určit ověřovatele zápisu.

Navrženi jsou: Renata Bašová, Jaroslav Šolc
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Má někdo jiný návrh? Nikdo.  
Kdo souhlasí s navrženými ověřovateli?

Hlasování: 11 pro návrh, 0 proti, 2 se zdrželi: Bašová, Šolc

Konstatuji, že ověřovatelé zápisu jsou určeni.

Zapisovatelkou z dnešního jednání jmenuji pracovnici městského úřadu pí Evu Bočkovou.

Zápis z minulého veřejného zasedání byl ověřen, na městském úřadě byl k nahlédnutí a do 
dnešního dne nebyly proti němu podány žádné námitky, které by rozporovaly nesoulad zápisu 
se skutečným obsahem jednání. Konstatuji tedy, že zápis z minulého jednání je považován za 
schválený.

1. Přistoupíme k prvnímu bodu jednání, a to jsou Zápisy výborů  
Starosta:  Prosím Ing. Jiráska, aby nás seznámil se zápisem z jednání finančního výboru ze 
dne 16.11.2011.

Ing. Jirásek čte zápis finančního výboru.
Starosta:  Děkuji  Ing.  Jiráskovi,  RO se budeme zabývat  podrobně v dalším bodu jednání, 
proto navrhuji vzít zápis finančního výboru ze dne 16.11.2011 na vědomí.

Má někdo jiný návrh nebo se někdo z členů zastupitelstva hlásí do rozpravy? Nikdo.
Má někdo z občanů námitky nebo připomínky k dané problematice? Nikdo.
Kdo souhlasí s návrhem?

Hlasování: 13 pro návrh

Konstatuji,  že  zastupitelstvo  vzalo  na  vědomí  zápis  z  jednání  finančního  výboru  ze  dne 
16.11.2011.

Starosta:  Schůzka kontrolního výboru se od posledního veřejného zasedání neuskutečnila, 
zápis není proto dnes předložen.

2. Druhým bodem je Rozpočtové opatření č. 6/2011
Starosta: Návrh rozpočtového opatření členové zastupitelstva obdrželi.
Prosím p. tajemníka, aby přednesl návrh rozpočtového opatření č. 6/2011 k 16.11.2011.

Tajemník čte RO.

Starosta:  Děkuji, jak jste slyšeli, v RO jsou promítnuty úpravy rozpočtu o došlé dotace a z  
toho vyplývající  úpravy ve výdajích. Dále je ve výdajích promítnuta půjčka pro TJ Sokol 
Sobotka,  kterou  můžeme  realizovat  díky  finančnímu  narovnání  za  pronájem  pozemků 
promítnutém  v  příjmové  části.  Obě  zmiňované  úpravy  budou  samostatně  řešeny  v 
následujícím bodu programu. Návrhem RO se zabýval jak FV tak rada města a doporučili 
zastupitelstvu RO schválit. Před jednáním se do rozpravy přihlási tajemník MěÚ – předávám 
mu slovo.
Tajemník:  Pro bližší  vysvětleni:  S Agrochovem a.s.  Sobotka má město  uzavřeny nájemní 
smlouvy  na  zemědělské  pozemky.  Na  základě  úplného  dokončení  digitalizacea,  která 
probíhala postupně po jednotlivých k.ú. několik let a která jak jistě všichni víte pozměnila jak 
čísla tak i výměry některých pozemků a tím i jejich ceny,  dále na základě změn vyhlášek 
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upravujících ceny zemědělských pozemků, ze kterých vychází výše nájmu, a také na základě 
změn  zákona  o  dani  z  nemovitosti,  provádíme  ve  spolupráci  s  Agrochovem  aktualizaci 
stávající nájemní smlouvy. V této souvislosti vyjádřil Agrochov ochotu provézt ještě v tomto 
kalendářním roce úpravu výše nájmu. Byla tedy uzavřena dohoda o narovnání, jejíž důsledek 
je promítnut do RO navýšením položky nájmy pozemků na straně příjmů.
Starosta: Děkuji a navrhuji proto schválit rozpočtové opatření č. 6/2011 - úpravu rozpočtu k 
16.11.2011 v celkové částce 79 805 960,- Kč v příjmové i výdajové části.
Má někdo jiný návrh nebo se někdo z členů zastupitelstva hlásí do rozpravy? Nikdo.
Má někdo z občanů námitky  nebo připomínky k dané problematice? Nikdo.
Kdo souhlasí s návrhem? 

Hlasování: 13 pro návrh

Konstatuji, že rozpočtové opatření č. 6/2011 - úprava rozpočtu k 16.11.2011 v celkové částce 
79 805 960,- Kč v příjmové i výdajové části, byla schválena.

3. Třetím bodem na programu jsou Majetkové záležitosti – smlouvy města  
3.1.
Smlouva o půjčce pro TJ Sobotka Sobotka  

Starosta:  Jak si jistě vzpomínáte, TJ Sokol již začátkem léta předložil městu žádost o půjčku, 
která  by  pomohla  financovat  projekt  „Úprava  a  doplnění  stávajícího  dětského  hřiště  a 
rekonstrukce  budovy Sokola“.  V souladu  s  právě  schváleným RO město  získalo  finanční 
prostředky  nad  rámec  rozpočtu,  které  může  Sokolu  půjčit  a  který  je  dle  smlouvy  vrátí 
nejpozději do měsíce února 2012. Slyšeli jste, že záležitostí se podrobně zabýval FV a i rada 
města doporučila zastupitelstvu smlouvu o půjčce schválit. 
Navrhuji tedy schválit smlouvu o půjčce ve výši 170 000,- Kč mezi městem Sobotka, jako 
věřitelem a TJ Sokol Sobotka, Tyršova ul., Sobotka, jako dlužníkem, na realizaci projektu 
„Úprava a doplnění stávajícího dětského hřiště a rekonstrukce budovy Sokola“. 

Má někdo jiný návrh nebo se někdo z členů zastupitelstva hlásí do rozpravy?    
Má někdo z občanů námitky nebo připomínky k dané problematice? 

p. Šolc:  Půjčku podpořím, ale chtěl bych vysvětlení, proč Baráčníci a jiné spolky se schází 
jinde a ne v sokolovně. Nelíbí se mi, že Baráčníci měli svoji schůzi v Libošovicích. 

pí Vejnárková: Já Vám podám vysvětlení, nejsem si teď jistá, ale domnívám se, že v loni byli 
Baráčníci v sokolovně. Nechceme nic, pouze náklady na topení, vodu, energii. Nevím o tom, 
že by byla jiná překážka. 

pí Hejnová:  Pro vysvětlení, z programu VZ jsem zjistila, že tady dnes proběhne diskuse na 
toto téma a připravila jsem si finanční přehled od roku 2007, kolik činily finanční náklady za 
naše výroční zasedání, když jsem využili sokolovnu. Částka byla 7 tis. Kč, což byl pronájem 
+ náklady, jako otop, voda, EE, topič. V průběhu se změnilo vedení a i debata je na lepší 
úrovni. Minulé vedení sokola nás chodilo kontrolovat, zda vše děláme správně a to 1/3 členů 
jsou sokolové, působilo to tak, že nám nevěří. Ale říkám, to bylo minulé vedení, po výměně 
to bylo lepší. Vloni jsme tu byli pouze za náklady, dohodu jsme uzavřít museli a sokol byl 
jako spolupořadatel,  kdy si  vymínili  obsluhu kuchyně.  Pro  nás  je  kuchyň  také  přínosem, 
rovněž si prodejem snižujeme náklady. Technicky neplynou nám žádné zisky. V roce 2010 se 
konaly taneční v sokolovně, to bylo pro nás plus, protože se topilo o víkendu a sokolovna byla 
vyhřátá a náklady nebyly tak obrovské. Zároveň nám tu nechávali stoly a židle, což bylo také 
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výhodné. Letos taneční nejsou, s topením jak víme je problém, takže se buď sokolovna vytopí 
nebo ne. Sokolovna je velké břemeno a obdivuji sokoly za tu práci. Baráčníci jsou věkově v 
průměru 65 let, já se považuji za věkově mladší, a takových nás je na obci sedm a veškerou 
přípravu si musíme udělat sami. Představovala bych si spolupráci se sokolem, my už na ni 
pracujeme, vloni jsme uskutečnili  vánoční trhy,  letos velikonoční a ještě vánoční trhy nás 
čekají,  takže si pomáháme. Je to o debatě,  letos jsme se báli,  že bude studená sokolovna, 
máme starší členy a dopředu se nedovíme, jak to dopadne. 

Tajemník: Technickou poznámku, diskuse je určitě potřebná, je potřeba problémy vyřešit, ale 
vhodnější by to bylo v rámci přípravy rozpočtu na další rok s odrazem na výší příspěvku 
spolkům. Dnes je však diskuse o smlouvě o půjčce, v této chvíli bychom se k ní měli vrátit a  
dovolím si tedy ocitovat část smlouvy o půjčce. Přečetl čl. I. smlouvy.
Bc. Špicarová Stašková: Souhlasím s Vámi, vrátili jsme se, ale o kolik vzrostly náklady v roce 
2010?

pí Hejnová: O částku 4 100,- Kč.  

Starosta: Děkuji, ptám se tedy členů zastupitelstva kdo souhlasí s návrhem?

Hlasování: 13 pro návrh 

Konstatuji, že zastupitelstvo schválilo smlouvu o půjčce ve výši 170 000,- Kč mezi městem 
Sobotka,  jako  věřitelem  a  TJ  Sokol  Sobotka,  Tyršova  ul.,  Sobotka,  jako  dlužníkem,  na 
realizaci  projektu  „Úprava  a  doplnění  stávajícího  dětského  hřiště  a  rekonstrukce  budovy 
Sokola“.  

Starosta: K výše uvedenému jsem chtěl dodat, že smlouva mezi sokolem a baráčníky musela 
být sepsána z titulu čerpání dotace od MAS. 

pí Vejnárková: A bohužel ještě dalších 5 let z titulu dotace musíme tyto smlouvy uzavírat.   

Starosta: Je mi smutno z toho, že v místě máme sál a baráčníci musí do Libošovic. 

4. Čtvrtým bodem jsou  Informace z jednání rady
Bc. Janatka seznamuje přítomné s výňatkem usnesení z jednání rady.   
pí Hejnová: Proč odchází Mgr. Vejclová?

Bc. Janatka: Odchází na mateřskou dovolenou a stěhuje se. 

pí Bašová: Jestli jsem slyšela dobře, proč je odvolán Ing. Jenček?

Bc. Janatka: Na vlastní žádost chce skončit.

Ing. Jenček: Mám více aktivit. 

pí  Bašová: Mohli  bychom  usnesení  rady  dostávat  elektronicky  spolu  s  pozvánkou?  Byli 
bychom tak dopředu informováni.

5. Pátým bodem programu jsou Informace starosty a místostarosty
Starosta:  Dnes  u  nás  byla  kontrola  ze  SZIF  na  WC  Humprecht.  Dopadla  dobře. 
Byla podepsána smlouva na odkup plynovodu ulic Šafranice a Šolcova. Do 30 dnů bychom 
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měli obdržet částku 1,7 mil. Kč. 

Tajemník: Neslibuji, že toto je poslední VZ do konce roku. Od nového roku se mění DPH z 
10% na 14%, což bude mít vliv na poplatek za odpad. OZV o odpadech není již 1/2 roku v 
souladu s faktickým stavem, od SČKS aktuální ceník nemůžeme získat. 

Ing. Jenček: Nemohla by být změna vyhlášky, kde by se uváděla cena bez DPH a fakturovala 
se cena dle aktuálního DPH.  

Tajemník:  SČKS posílají  myslím ceník  bez  DPH, v OZV to  tak  nejde,  konzultoval  jsem 
problematiku s ministerstvem, musíme mít stanovenu konkrétní výši.

6. Šestým bodem je Diskuze
p. Šourek: Mám otázku, kdo z členů zastupitelstva se byl projít úsekem od p. Stašky Zahradní 
ulicí kolem obecního domu. Několik let se tu práší černý prach, teď hnědý prach. Za chvíli 
ulice zapadá sněhem, bude problém s jeho úklidem, my už teď máme orvaný spodky aut. 
Kanalizace proběhla i v jiných ulicích, jako povrch se použila drcená obálečka, ale vypadá 
úplně jinak. V městě, kdekoliv jinde je to o 100% lepší. 

Bc. Janatka:  Souhlasím, úsek je v katastrofickém stavu. Částku 7,5 mil. Kč jsem zmiňoval, 
ale  během  příštího  roku  chci  nechat  projekt  přepočítat,  protože  tato  částka  zahrnovala  i 
inženýrské sítě, které jsou už hotové. Tak dojdeme k reálné částce, kolik by stál povrch + 
místa na parkování, abychom na v roce 2013 mohli něco uskutečnit, dřív to bohužel nebude 
možné. Včera jsem hledal vhodný DT, není nic vypsáno, budu se dál snažit hledat peníze, 
vím, že je to hodně špatné.

p. Šourek: Pouze bych doplnil, že vím, že výstavba bytového domu usnula. Mluvilo se také o 
pozemcích, některé pozemky nejsou vedeny jako ostatní plocha – komunikace. 

Starosta: Toto je v projektové dokumentaci připravené, po realizaci a kolaudaci by bylo vše 
vedené jako komunikace. 

p. Šolc: Rok se s rokem sešel a v Živé Sobotce jste říkali, že peníze nejsou problém, tak jak je 
to možné? 

Bc. Janatka: V politice jsem rok, během roku jsem dospěl k závěru, že mé představy ohledně 
dotační  politiky  byly  idealistické,  realita  je  mnohem  horší,  než  jsem  si  před  rokem 
představoval.

Bc. Špicarová Stašková: Já bych doplnila informaci,  že během roku z KHK nebyl  vypsán 
jediný DT. 

p.  Šourek:  Když  místostarosta  říkal,  že  prohledával  DT,  nekoukal  snad pouze  na  krajské 
dotace.  

Bc.  Janatka:  Hledal  jsem  i  DT  na  jiných  místech  –  MMR,  ROP,  MAS.  Na  silniční 
infrastrukturu není nic.  A pokud se něco objeví,  je to na částku kolem 1 mil.  Kč, za což  
zmíněnou ulici neopravíte. DT je jedno velké rozčarování a zklamání. 

p. Šourek:  Práce plynařů proběhla dobře, co se výkopu týče, ale hlínu naházeli na zelenou 
plochu, pak na to přijel cirkus, nevím, co z toho město má, ale zůstala tady rozbahněná louka. 

Bc.  Janatka:   Cirkus  po  sobě  uklidil,  byl  jsem  to  osobně  zkontrolovat.  Louku  trochu 
rozjezdili,  ale  to  bylo  tím,  že  bylo  mokro.  Snažili  jsme  se  Bezručovu  ulici  po  výkopech 
spravit, ale nepovedlo se to dle našich představ.  
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Starosta: Není to ideální, válec přijel pozdě, mezi tím štěrk a drť auta už rozjezdila. 

Program  veřejného zasedání  je  vyčerpán,  táži  se  Ing.  Macouna,  zda  je  připraven přečíst 
usnesení z dnešního veřejného zasedání?

Ing. Macoun čte usnesení z 24.11.2011.
 

Zasedání skončilo v  18.50 hodin. 

      ............................................ ................................................

                Stanislav Tlášek – starosta

      ............................................

             ověřovatelé zápisu
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USNESENÍ
z devátého veřejného zasedání zastupitelstva města Sobotky,

které se konalo dne 24.11.2011 v 18.00 hod. ve velkém sále spořitelny v Sobotce

I. Zastupitelstvo projednalo a schválilo:
1.  rozpočtové  opatření č.  6/2011  -  úprava  rozpočtu  k  16.11.2011  v  celkové  částce 

79 805 960,- Kč v příjmové i výdajové části;

2. smlouvu o půjčce ve výši 170 000,- Kč mezi městem Sobotka, jako věřitelem a TJ Sokol 
Sobotka, Tyršova ul., Sobotka, jako dlužníkem, na realizaci projektu „Úprava a doplnění 
stávajícího dětského hřiště a rekonstrukce budovy Sokola“.  

II. Zastupitelstvo vzalo na vědomí: 
1. zápis z jednání finančního výboru ze dne 16.11.2011.

............................................ ...............................................
                                                                                                          Stanislav Tlášek
............................................. starosta
      ověřovatelé zápisu             
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